
Title (en)
Device for retaining goods and/or transport and storage containers to be stored in shelf racks and/or transported on conveyors.

Title (de)
Vorrichtung zur Aufnahme von in Regalanlagen einzulagernden und/oder auf Förderstrecken zu transportierenden Stückgütern und/oder Lager- bzw.
Transportbehältern.
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Dispositif pour le prise en charge de produits et/ou de récipients de stockage ou de transport à stocker sur rayonnages ou à transporter sur
convoyeurs.
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Abstract (en)
A tray (2) which is able to run on roller tracks has on its two transverse sides hooked coupling elements (9) which are directed at right angles to its
plane. By means of these coupling elements (9) adjacent trays (2) can be releasably connected to one another, in that a downwardly directed hook
element (12) is brought into engagement with an upwardly directed hook element (11) of the adjacent tray. In this manner, adjacent trays (2) can be
connected to one another. <IMAGE>

Abstract (de)
Ein Tablar (2), das auf Rollenbahnen lauffähig ist, weist an seinen beiden Querseiten hakenartige Kopplungselemente (9) auf, die rechtwinklig zu
seiner Ebene gerichtet sind. Mit diesen Kopplungselementen (9) können benachbarte Tablare (2) miteinander lösbar verbunden werden, in dem ein
nach unten gerichtetes Hakenelement (12) mit einem nach oben gerichteten Hakenelement (11) des benachbarten Tablars in Eingriff gebracht wird.
Auf diese Weise können benachbarte Tablare (2) miteinander verbunden werden. <IMAGE>
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